

577 To Know and to Submit to God's Authority - The New Man's Living
認識並順服神的權柄-新人的生活

1. Romans 羅馬書 13:1-14, Philippians 腓立比書 2:5-8

2. Psalm 詩篇 33:8-9

⁸Let all the earth fear the LORD; let all the inhabitants of the world stand in awe of Him.

⁹For He spoke, and it was done; He commanded, and it stood fast.

⁸願全地都敬畏耶和華！願世上的居民都懼怕他！

⁹因為他說有，就有，命立，就立。

⁸愿全地都敬畏耶和華！愿世上的居民都惧怕他！

⁹因为他说有，就有，命立，就立。

3. Hebrews 希伯來書 1:2-3

²has in these last days spoken to us by His Son, whom He has appointed heir of all things, through whom also He made the worlds; ³who being the brightness of His glory and the express image of His person, and upholding all things by the word of His power, when He had by Himself purged our sins, sat down at the right hand of the Majesty on high,

²就在這末世藉著他兒子曉諭我們；又早已立他為承受萬有的，也曾藉著他創造諸世界。³他是神榮耀所發的光輝，是神本體的真像，常用他權能的命令托住萬有。他洗淨了人的罪，就坐在高天至大者的右邊。

²就在这末世藉着他儿子晓谕我们；又早已立他为承受万有的，也曾藉着他创造诸世界。³他是神荣耀所发的光辉，是神本体的真像，常用他权能的命令托住万有。他洗净了人的罪，就坐在高天至大者的右边。

4. Isaiah 以賽亞書 14:12-15

¹²“How you are fallen from heaven, o Lucifer, son of the morning! How you are cut down to the ground, you who weakened the nations! ¹³For you have said in your heart: ‘I will ascend into heaven, I will exalt my throne above the stars of God; I will also sit on the mount of the congregation on the farthest sides of the north; ¹⁴I will ascend above the heights of the clouds, I will be like the Most High.’ ¹⁵Yet you shall be brought down to Sheol, to the lowest depths of the Pit.

4. Isaiah 以賽亞書 14:12-15

¹²明亮之星，早晨之子啊，你何竟從天墜落？你這攻敗列國的何竟被砍倒在地上？¹³你心裡曾說：我要升到天上；我要高舉我的寶座在神眾星以上；我要坐在聚會的山上，在北方的極處。¹⁴我要升到高雲之上；我要與至上者同等。¹⁵然而，你必墜落陰間，到坑中極深之處。

¹²明亮之星，早晨之子啊，你何竟从天坠落？你这攻败列国的何竟被砍倒在地上？¹³你心里曾说：我要升到天上；我要高举我的宝座在神众星以上；我要坐在聚会的山上，在北方的极处。¹⁴我要升到高云之上；我要与至上者同等。¹⁵然而，你必坠落阴间，到坑中极深之处。

5. Genesis 創世記 9:6

⁶“Whoever sheds man’s blood, by man his blood shall be shed; for in the image of God He made man.

⁶凡流入血的，他的血也必被人所流，因為神造人是照自己的形像造的。

⁶凡流入血的，他的血也必被人所流，因为神造人是照自己的形像造的。

6. 1 Peter 彼得前書 2:13

¹³ Therefore submit yourselves to every ordinance of man for the Lord’s sake, whether to the king as supreme,

¹³ 你們為主的緣故，要順服人的一切制度，或是在上的君王，

¹³ 你们为主的缘故，要顺服人的一切制度，或是在上的君王，

7. 1 Peter 彼得前書 5:5

⁵ Likewise you younger people, submit yourselves to your elders. Yes, all of you be submissive to one another, and be clothed with humility, for “God resists the proud, but gives grace to the humble.”

⁵ 你們年幼的，也要順服年長的。就是你們眾人也都要以謙卑束腰，彼此順服；因為神阻擋驕傲的人，賜恩給謙卑的人。

⁵ 你们年幼的，也要顺服年长的。就是你们众人也都要以谦卑束腰，彼此顺服；因为神阻挡骄傲的人，赐恩给谦卑的人。

8. Ephesians 以弗所書 6:5-7

⁵ Bondservants, be obedient to those who are your masters according to the flesh, with fear and trembling, in sincerity of heart, as to Christ; ⁶ not with eyeservice, as men-pleasers, but as bondservants of Christ, doing the will of God from the heart, ⁷ with goodwill doing service, as to the Lord, and not to men,

⁵ 你們作僕人的，要懼怕戰兢，用誠實的心聽從你們肉身的主人，好像聽從基督一般。⁶ 不要只在眼前事奉，像是討人喜歡的，要像基督的僕人，從心裡遵行神的旨意。⁷ 甘心事奉，好像服事主，不像服事人。

⁵ 你们作仆人的，要惧怕战兢，用诚实的心听从你们肉身的主人，好像听从基督一般。⁶ 不要只在眼前事奉，像是讨人喜欢的，要像基督的仆人，从心里遵行神的旨意。⁷ 甘心事奉，好像服事主，不像服事人。

9. Acts 使徒行傳 5:28-29

²⁸ saying, “Did we not strictly command you not to teach in this name? And look, you have filled Jerusalem with your doctrine, and intend to bring this Man’s blood on us!”²⁹ But Peter and the other apostles answered and said: “We ought to obey God rather than men.

²⁸ 我們不是嚴嚴的禁止你們，不可奉這名教訓人麼？你們倒把你們的道理充滿了耶路撒冷，想要叫這人的血歸到我們身上！²⁹ 彼得和眾使徒回答說：順從神，不順從人，是應當的。

²⁸ 我们不是严严的禁止你们，不可奉这名教训人麼？你们倒把你们道理充滿了耶路撒冷，想要叫这人的血归到我们身上！²⁹ 彼得和众使徒回答说：顺从神，不顺从人，是应当的。